
Občan - 16. december 2010

16. december / gruden 2010, GLASILO OBČINE DESTRNIK, LETO XV, ŠTEVILKA 11 (147)

CENA: 0,60 EVRA
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Intervju z županom
V svojih predvolilnih napovedih so nekateri veliko govorili 
o investicijah, sedaj se seveda pričakuje realizacija in viri 
za te investicije

Intervju z v. d. direktorjem Gradenj Destrnik d. o. o. 
Miranom Čehom
Želim se posvetiti občinski upravi, zaposlenim in javnosti 
ter si vzeti več časa tudi za tiste, ki prihajajo na občino

Nadzorni odbor – mandat 2010–2014

Društvo kmetic Destrnik 
Srečanje članic društev kmetic občin Spodnjega Podravja

Novi člani med poslušanjem županove predstavitve
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Ko se prižgejo praznične lučke
sredi bele mrzle zime,

prijateljstvo ogreje nam dlani
in želja vzpne se iz srca v višine.

Vse kar slabo je
z novim letom naj zbledi,

vse kar dobro je,
naj za vekomaj ostane!
Prava pot je pot srca
ostalo so le ovinki.

Naj vas v božično noč in novo leto
popelje pot brez ovinkov

in naj vas v prazničnem miru
sreča nežno objame.

Uredništvo Občana

Obvestilo
Tudi letos nismo pozabili na starejše občane, ki si bolj 
kot vse na svetu želijo zdravja, ljubezni in topline …
Denar, namenjen poslovnim novoletnim darilom in 
voščilom, bomo namenili za pripravo skromnih daril, 
ki jih bodo prejeli občani, starejši od 80 let.

Občina Destrnik

Republika Slovenija
OBČINA DESTRNIK

Ob koncu vsakega leta delamo obračune – sami s seboj, z 
ljudmi okoli sebe, s svetom … Želim vam, da bi vam obra-
čuni pokazali same pozitivne stvari in da bi vam načrti, 
ki jih delate za 2011, srca napolnili s prijetnim pričako-
vanjem. 
To si kot župan želim tudi za Občino Destrnik in kot po-
slanec za našo Slovenijo. 
Kot človek, mož, oče, prijatelj, znanec in sodelavec pa 
nam vsem želim veliko osebnega zadovoljstva, da bi se 
znali veseliti majhnih stvari, da bi znali poklanjati in 
ceniti drobne pozornosti, predvsem pa veliko moči in 
zdravja za doseganje zastavljenih osebnih ter poslovnih 
ciljev. 
Srečno vsem v 2011.

ŽUPAN, OBČINSKI SVET 
IN OBČINSKA UPRAVA OBČINE DESTRNIK

KORK Destrnik, 
vam želi veliko miru in blagoslova ob Božiču,

ter vse dobro v Novem letu 2011!

Vsem, ki ste s svojo solidarnostjo in dobrodelnostjo so-
delovali na krvodajalskih akcijah ali na kakršenkoli drug 

način pomagali ljudem v stiski, pa iskrena HVALA.

Novo leto naj prinese vam darila, 
ki življenje bodo vam obogatila: 

ljubezen, srečo, zdravje, blagostanje, 
in uresničene vse vaše sanje! 

Turistično društvo Destrnik

Če nočeš zamuditi na cilj, ne čakaj na tiste,
ki gredo za teboj,
in ne hodi za tistimi, ki gredo pred teboj.
                                   (Nemška modrost)

Vesel božič in srečno novo leto 2011.

Mešani pevski zbor KD Destrnik

Društvo upokojencev
Sv. Urban – Destrnik

Vsem svojim članicam in članom ter vsem ostalim obča-
nom želimo srečne, zdrave in zadovoljne božične prazni-
ke ter srečno v novem letu 2011. 
Želimo, da bi s s svojimi dragimi praznovali v zadovolj-
stvu in veselju.
Naj sreča najde svoj dom tudi pri vas.

Upravni odbor

Toplini vsa vrata naj božič odpre,
naj srečno obdobje za vas se prične.
Leto prihodnje naj zdravja vam da,

obilja in ljubezni pa v čaši brez dna. 

Društvo kmetic Destrnik

Kdor želi ostati močan, zdrav in mlad
ter si podaljšati življenje, naj bo zmeren v vsem,
naj diha svež zrak, se neguje in telovadi,
naj ohranja hladno glavo in tople noge, bolečine
pa naj si zdravi s postom namesto z zdravili.
                                                   (Hipokrat)

Vesel božič in srečno novo leto 2011.
Športno društvo Destrnik
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Občan: Volitve so že 
krepko za nami in 
življenje se je vrnilo 
v stare tire. Pa 
vendar kljub temu, 
kako ste zadovoljni 
z letošnjim izidom 
na volitvah?
Župan: Ob tej prilo-
žnosti bi se najprej že-
lel zahvaliti vsem voliv-
kam in volivcem, ki so 
mi ponovno izkazali za-
upanje – izvolili ste me 
s skoraj dvotretjinsko 
večino. Hvala, ker ste 
zaupali tudi našim sve-

tnikom – volivci imate vedno prav. Prepričan sem, da smo 
s svojim delom in odprtostjo do vsakega vaše zaupanje do 
sedaj tudi opravičili. Verjamem, da bo tako tudi v prihodnje. 
Sem pa nekoliko razočaran nad potekom volilne kampanje, 
saj so tisti, s katerimi smo včasih skupaj soustvarjali naš De-
strnik (15 let s SDS), začeli vse doseženo rušiti kot slon v 
trgovini s porcelanom, in to samo zato, ker sem jih zapustil 
prav zaradi njihovega škodljivega ravnanja za Destrnik in šir-
še Slovenske gorice (Terme Janežovci). Žal mi je, da so neka-
teri Destrničani samo priložnostno, ko v predvolilnem boju 
nagovarjajo vsakega posameznika, sicer pa je njihov delček 
na mozaiku naše občine še vedno popolnoma prazen. Sam 
sem že večkrat povedal, da so moja vrata tudi po volitvah 
odprta za vse in upam, da se v dobrobit celotne občine vsaj 
na lokalni ravni ne bomo šli nekakšnih političnih iger. 
Občan: Kako ocenjujete delo z novim občinskim 
svetom?
Župan: Glede na to, da sta bili prvi dve seji politične nara-
ve, sem pričakoval, da bo pred samo sestavo delovnih teles 
prišlo do sestanka na ravni političnih strank, vendar te že-
lje niso izkazali ne v SDS ne v Listi za Urban. Seveda smo v 
skladu s statutom in poslovnikom sestavili delovna telesa. 
Presenečen sem bil, da so svetniki SDS glasovali proti odbo-
ru za plan in finance, kjer je kar polovica članov iz njihovih 
vrst in je eden izmed najpomembnejših odborov. Mislim, da 
se bo to zaletavanje počasi končalo in se bodo tako iz Liste 
za Urban kot iz stranke SDS vključili v pripravo proračuna 
za leti 2011 in 2012. V svojih predvolilnih napovedih so na-
mreč veliko govorili o raznih dodatnih naložbah v občini, 
seveda sedaj pričakujem z njihove strani zagotovitev denar-
nih sredstev in pripravo projektov za te obljube.
Občan: Če naredite prerez za letošnje leto, kaj bi 
na kratko povedali, kaj vse je bilo postorjeno?
Župan: Najpomembnejši projekt v letošnjem letu je izgra-
dnja cestne infrastrukture skupaj s kanalizacijo s pomočjo 
evropskih sredstev. Izgradnja športnega centra in nakupa 
prepotrebnih zemljišč, ki so strateškega pomena za nadalj-
nji razvoj naše občine, predvsem za vrtec in projekt večna-
menskega objekta. Skupaj z Občino Trnovska vas smo izpe-
ljali projekt izgradnje cestne infrastrukture, ki je klicala po 
modernizaciji že desetletje. Še posebej sem vesel, da nam je 
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Intervju z županom
V svojih predvolilnih napovedih so nekateri veliko govorili o inve-

sticijah, sedaj se seveda pričakuje realizacija in viri za te investicije
uspelo dograditi zdravstveni center, kjer imajo sedaj občan-
ke in občani na voljo zdravnika, zobozdravnika, lekarno in 
fizioterapijo. 
Občan: Kakšni so načrti za naslednje leto? Kaj je 
naslednji večji projekt?
Župan: Tako kot smo si pred približno 20 leti zastavili, da 
našo občino potegnemo iz ilovnatih cest v asfaltirane ce-
ste, opremimo s telekomunikacijo, optiko, kanalizacijo ter 
vsemi ostalimi objekti, ki smo jih do sedaj naredili, tako si 
sedaj postavljamo cilje za naslednjih 20 let. V občini smo že 
imeli skupino 50 študentov Univerze v Mariboru s fakultete 
za gradbeništvo in arhitekturo, ki pripravljajo arhitekturne 
urbanistične zasnove naše občine za naslednjih 20 let.
Sedaj smo v fazi priprave proračuna za leti 2011 in 2012, kjer 
bomo v razvojnih programih opredelili strateške naložbe 
(vrtec, večnamenski objekt, kanalizacija, obrtno-podjetni-
ška cona ...). Prepričam sem tudi, da bomo v prihajajočem 
letu lahko začeli z izgradnjo krožišča proti termam. Eden 
pomembnejši projektov, ki se bo realiziral konec letošnje-
ga oz. najkasneje v začetku prihodnjega leta, je, da bomo 
na Gradnjah Destrnik končno dobili novega direktorja oz. 
direktorico. 
Občan: Kaj bi ob iztekajočem letu zaželeli občan-
kam in občanom?
Župan: Tako kot že dve desetletji do sedaj si tudi v prihaja-
jočem letu želim dobrega, pristnega, odkritega sodelovanja 
z našimi občankami in občani, da mi boste še naprej po-
magali sestavljati naš mozaik v razvoju naše občine. Hvala 
vam za podporo, sodelovanje in zaupanje in prosim, da tako 
ostane tudi v bodoče.
Vsem želim srečno, uspešno in osebnega zadovoljstva pol-
no leto 2010, predvsem pa zdravja, saj je slednje vendarle 
najpomembnejše.

Pogovarjala se je: 
Ksenija Munda

Zahvala

Spoštovani gospod župan Franc Pukšič, ob kon-
cu del na cesti št. 560-164 – Čeh–Kure bi se rad 
zahvalil vsem v Občini Destrnik, ki ste pomagali 
pri sanaciji omenjenega cestišča. Moram pouda-
riti, da so minili samo trije meseci od moje vloge 
ali prošnje za sanacijo cestišča, zato sem zelo za-
dovoljen in se vam iz vsega srca zahvaljujem. 

V mojem imenu se zahvalite vsem, ki so kakor koli 
pomagali pri tej sanaciji. Velika zahvala gre tudi 
vam, gospod župan, in gospodu Petru Žunkoviču, 
ki je človek, s katerim se da lepo sodelovati.

Lep pozdrav!
Slavko Tomažič
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Dobili novi nadzorni odbor za 
mandat 2010–2014

Odbori in komisije 
2010–2014

Nadzorni odbor – mandat 2010–2014

Na svoji prvi seji so člani nadzornega odbora izvolili predse-
dnico NO Občine Destrnik: Sabino Žampa

Na sestanku, ki ga je sklical župan, je ta novim članom v od-
borih in komisijah na kratko predstavil njihove naloge

Novi člani med poslušanjem županove predstavitve

V okviru ŠD Destr-
nik deluje tudi ša-
hovska sekcija, ki je 
na svojem področju 
zelo aktivna.
Člani se ob sobo-
tah srečujemo na 
rednih treningih in 
se udeležujemo raz-

ličnih tekmovanj 
oz. turnirjev. Tudi v  
letošnjem letu smo 
sodelovali na držav-
nem tekmovanju 
tretje lige – vzhod. 
Tekmovanja smo se 
udeležili z dvema 
ekipama, ki štejeta 

Nastop destrniških šahistov  na državnem tekmovanju
po šest igralcev in 
še rezerve. Potekala 
so v Šmartnem pri 
Slovenj Gradcu  in 
v Laškem, zaključek 
lige pa v Cerkve-
njaku. Prva ekipa 
je dosegla 5., dru-
ga pa 16. mesto.  Z    
uvrstitvijo smo za-
dovoljni, saj je tek-
movalo 23 ekip iz 
severovzhodne Slo-
venije.
Sedaj pa poteka Slo-
venjegoriška liga, 
v kateri tekmuje 8 
ekip iz okoliških 
krajev. Tudi v tej 
ligi sodelujemo z 
dvema ekipama. 
Odigrano je bilo že 
prvo kolo, ker pa 
se bo liga zaključila 
šele v marcu, bodo 

rezultati znani ta-
krat. Udeležujemo 
se  posameznih tek-
movanj, ki potekajo 
v naši okolici, odzo-
vemo pa se tudi po-
vabilom iz bolj od-
daljenih krajev. 
Ker pa  na ta tekmo-
vanja potrebujemo 
tudi prevoz, smo 
za uslugo – za na-
jem kombija prosili 
domačega župnika 
g. Škofiča.  Prošnjo 
nam je izpolnil, za 
kar se mu iskre-
no zahvaljujemo. 
Upam, da bodo naše 
ekipe še naprej do-
segale dobre uvr-
stitve, vse ljubite-
lje šaha pa vabim v 
naše vrste.

Milan Petrič

Fotografija: Sonja Mahorič
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Občan: Pred tremi leti 
se je utrnila ideja o 
ustanovitvi podjetja 
Gradnje Destrnik d. 
o. o. Danes smo priča 
uspešnemu podjetju, 
ki zaposluje že 10 ljudi. 
Tudi vozni park je pre-
cejšen. Če na kratko 
naredite prerez skozi 
ta leta, kaj bi nam po-
vedali?

Miran Čeh: Prepričan 
sem, da se je Občinski 
svet Občine Destrnik v 
mandatu 2006-2010 pra-
vilno odločil in ustanovil 
podjetje. Ustvarili smo ga 
praktično iz nič, danes 
ima že svoje poslovne 
prostore in že kar velik 
strojni park. Seveda smo 
se ustanovitve tega podje-
tja lotili iz dveh razlogov: 
zaradi povečanja udobja 
bivanja naših občanov 
in s tem boljšega zadovo-
ljevanja njihovih potreb 
ter da bi se sredstva, ki 
jih občina namenja za 
vzdrževanje gospodarske 
javne infrastrukture, čim 
bolj obračala v lastni ob-
čini. 
V Občini Destrnik smo 
se lotili ustanovitve pod-
jetja na drugačen način. 
V občinski upravi smo 
bili pripravljeni to delo 
opraviti brezplačno zra-
ven svojega rednega 

dela. Prav iz tega razloga 
sem bil pripravljen pre-
vzeti mesto v. d. direk-
torja javnega podjetja 
Gradnje Destrnik d. o. o. 
brez vsakršnega plačila 
(do danes nisem prejel 
nobenega plačila, potnih 
stroškov, dnevnic, ...) s 
strani podjetja. Podjetje 
ni imelo nobenih stro-
škov z vodilnim kadrom, 
saj je najprej začelo za-
poslovati delavce, kateri 
so v podjetju takoj začeli 
ustvarjati prihodek. Se-
daj ima podjetje  že 10 
zaposlenih.
Danes je podjetje že tako 
močno razvito, da bo po-
trebno izvesti tudi druge 
spremembe. Je tudi kar 
dobro opremljeno, če-
prav še kar nekaj opreme 
manjka. 

Občan: Kateri je naj-
večji projekt, pri kate-
rem ste sodelovali ozi-
roma ga izvedli?

Miran Čeh: Razen re-
dnega vzdrževanja cest, 
javne infrastrukture je 
naš največji projekt iz-
gradnja športnega centra 
pod OŠ Destrnik-Trno-
vska vas, na katerega je 
podjetje Gradnje izredno 
ponosno. Tudi na obči-
ni so ugotovili, da je bil 
objekt zgrajen cenovno 

Intervju z v. d. direktorjem Gradenj Destrnik d. o. o. Miranom Čehom
Želim se posvetiti občinski upravi, zaposlenim in javnosti ter si 

vzeti več časa tudi za tiste, ki prihajajo na občino
ugodno.

Občan: Pred nami je 
zima, kako ste pripra-
vljeni nanjo?

Miran Čeh: Pripravi-
li smo program zimske 
službe za leto 2010–2011, 
ki ga je potrdila Občina 
Destrnik, in po katerem 
Gradnje Destrnik izvaja-
jo zimsko službo. Moram 
povedati, da je v naši obči-
ni posebna specifika (po 
drugih občinah imajo po 
neuradnih informacijah 
kar precej ponudb za iz-
vajanje zimske službe). 
Pri nas kljub temu da je 
cena, ki jo plačujemo, pri-
merljiva s sosednjimi ob-
činami, ni ponudnikov, ki 
bi to želeli izvajati. Tako 
letos izvajamo zimsko 
službo z enim podizva-
jalcem manj, kar pomeni, 
da imamo samo dva po-
dizvajalca in ne več treh. 
Tako že razmišljamo, da 
bomo do naslednje zime 
morali usposobiti še en 
plužni komplet, tako da 
bomo vse manj odvisni 
od podizvajalcev – s tem 
bomo problem rešili tudi 
dolgoročno. Vsako leto je 
za čiščenje več novih po-
vršin: pločniki, ki se se-
daj razprostirajo že v ki-
lometre, in tudi za to bo 
potrebno nabaviti ustre-
zno opremo (nekaj manj-
še že imamo). Seveda se s 
tem strošek zimske služ-
be znatno povečuje in če 
zaključim, naša zimska 
služba je pripravljena, de-
žurna služba dela, imamo 
tudi na novo prostore za 
posipni material.

Občan: Kako vam 
uspeva usklajevati 
delo direktorja občin-
ske uprave in v. d. di-
rektorja podjetja?

Miran Čeh: Na to temo 

je bilo v javnosti že kar 
nekaj vprašanj. Moram 
reči, da je sedaj napočil 
čas, da se tudi to uredi. 
Podjetje namreč zapo-
sluje deset ljudi in obseg 
dela je že tako velik, da ni 
več mogoče usklajevati 
vsega. Tudi zahteve v ob-
činski upravi se venomer 
spreminjajo oziroma po-
večujejo, zato bomo do 
konca tega, najkasneje 
pa v prvih mesecih pri-
hodnjega leta, izvedli 
nekatere spremembe. 
V podjetju bo potrebno 
nekoga profesionalno za-
posliti, da se bo ukvarjal 
izključno s podjetjem. 
Teh dveh bremen, ki jih 
nosim sedaj, ne bom več 
mogel usklajevati, ker je 
vsega preprosto preveč. 
Ni mi žal, da sem  vode-
nje podjetja opravljal po-
polnoma zastonj. S tem 
sem omogočil, da je pod-
jetje lažje nabavilo doda-
tno novo opremo (razne 
stroje). Sem pa zelo zado-
voljen, da se je podjetje 
praktično iz nič razvilo v 
pravo družbo. 

Občan: Kakšni so vaši 
načrti za prihodnost?

Miran Čeh: Najbolj si že-
lim, da bi čim prej dobi-
li novega v. d. direktorja 
Gradenj Destrnik (razpis 
v preteklosti je bil žal 
neuspešen). Sam pa se 
želim posvetiti občinski 
upravi, zaposlenim in jav-
nosti ter si vzeti več časa 
tudi za tiste, ki prihajajo 
na občino, tako da bi se 
z njimi v miru pogovoril. 
Če v letu 2011 to doseže-
mo in tako umirimo stvari 
ter tudi zadovoljimo po-
trebe prebivalcev, bodo 
moji cilji doseženi. Kako 
bo pa naprej – bomo vi-
deli, saj tega nihče ne ve.

Pogovarjala se je: 
Ksenija Munda
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V tem prispevku predsta-
vljamo preprosta, prijazna 
in izredno delovna občana 
Stanislava in Katarino Tiva-
dar.
Veliko let sta z družino žive-
la v Mariboru, zaposlena sta 
bila v tovarni TAM. V Ločki 
Vrh sta rada prihajala, ko 
pa je Katarina podedovala 
kos zemlje, sta na njej začela 
graditi. 

Občan: Ali sta gradila z 
namenom, da se z druži-
no preselite iz Maribora?
Gospod Stanislav: Več let 
sva vsako soboto in nede-
ljo prihajala v Ločki Vrh ter 
počasi gradila najino hiško, 
obdelovala vrt in sadila raz-
lično sadno drevje, sem smo 
prihajali na vikend.

Občan: Kaj je odločilo, 
da sta zaživela tukaj?
Gospa Katarina: Ko se je 

bližal čas  upokojitve, sva 
bila vedno bolj odločena, da 
bova stanovanje v Mariboru 
pustila hčerki in se preseli-
la. Nekega dne je mož  dobil 
v dar goloba in zlatega faza-
na ter se v trenutku odločil, 
da bo ostal v Ločkem Vrhu. 
Sama sem se do upokojitve 
vozila na delo v Maribor.

Občan: Od kdaj vaju nav-
dušujejo ptice?
Gospod Stanislav:  Pred 
leti sem opravil lovski izpit, 
od takrat imam nekaj zna-
nja na tem področju. Veliko 
strokovne in druge litera-
ture prebiram, ptice so že 
od nekdaj navduševale oba 
z ženo, zato sva jih kupova-
la in pričela graditi njihova 
domovanja. Preden sva pri-
nesla v hišo novo ptico, sva 
želela vedeti, kakšno oskrbo 
potrebuje. Najinim pticam 
želiva nuditi varno zavetje. 

Predstavljamo naše občane in njihovo delo
Raj v Ločkem Vrhu 27 a

Občan: Nam lahko pred-
stavita vajine ptice?
Gospa Katarina: Imava 
pave, grlice, fazane – srebr-
ni, zlati, rdeče-zlati, franco-
ski,  golobe, papige – kra-
ljeve, rozele, nimfe, pojoče, 
aleksandri, kozice, skobčev-
ke, princeske, diamantne 
grlice, grlice, kalifornijske 
prepelice, race – manda-
rinke, karolinke, rdečekrile 
race, mlakarice in kokoši 
– skupaj 65 pernatih prija-
teljev. 

Občan: Koliko časa dnev-
no jim namenjate?
Gospod Stanislav: Vse na-
jine živali naju osrečujejo, 
zato z njimi preživiva veliko 
časa. Potrebno jim je priskr-
beti hrano, čistiti njihove 
kletke, nabirati različno ze-
lenjavo in sadje. Zaradi tega 
na svoji parceli gojiva tudi 
različne vrste sadja: kivi, 
kaki, žižulo, oranijo, nashi, 
ameriške borovnice, ribez, 

jabolka, drobni kivi (veki) 
itd.
Občan: Sta pripravljena 
na obiskovalce v  vaji-
nem malem živalskem 
vrtu?
Gospa Katarina: Svoje pti-
ce rada pokaževa odraslim, 
ob skupinskih obiskih otrok 
se preveč vznemirijo in trpi-
jo, tega pa ne želiva. 

Občan: Gospod Stanislav 
in gospa Katarina sta zelo 
mladostnega videza, razmi-
šljata zelo pozitivno. Polna 
sta  novih misli in idej, zato 
vedno kaj ustvarjata. Stani-
slav v priročni delavnici, Ka-
tarina na vrtu in okoli hiše. 
Ne pritožujeta se nad krizo 
in hitrim ritmom življenja, 
našla sta svoj smisel, vredna 
sta občudovanja in spošto-
vanja. Zase sta ustvarila mali 
raj in v njem srečno živita. 
Naj bo še dolgo, dolgo tako.

Na obisku pri zakoncih Tivadar 
– Kristina Hauptman

Fotografija: Kristina Hauptman
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Društvo kmetic Destrnik 
Srečanje članic društev kmetic 

občin Spodnjega Podravja

Tretji četrtek v novembru so se članice društev kmetic Spo-
dnjega Podravja srečale že petič zapored. Organizator in 
gostitelj srečanja je bilo Društvo kmetic Destrnik, ki se je 
na srečanje pripravljalo že dalj časa, saj so želeli občino De-
strnik ter delovanje društva predstaviti na najboljši možen 
način. Zbrale so se na kmetiji Lovrec v Jiršovcih, kjer so jih 
v imenu društva kmetic Destrnik pozdravili Majda Korošec, 
Terezija Meško iz ptujske svetovalne službe in župan Franc 
Pukšič, ki je na celovit način predstavil  razvoj Destrnika 
in udeleženkam zaželel dobro počutje v »urbanski fari«. Iz 
Jiršovcev so se z avtobusom odpeljale na kmetijo Marice in 
Jožeta Mahoriča v Levajnce. Pričakala sta jih na domačem 
dvorišču, kjer je Marica predstavila Levajnce, Pesniško do-
lino in domačo kmetijo. Udeleženke izleta so si pogledale 
piščančjo farmo, v kateri so bili nekaj dni stari piščanci. 
Pokukale so tudi v prašičje hleve, kjer je Jože predstavil av-
tomatsko krmiljenje, ki jim olajša delo pri skoraj 250 praši-
čih. Mahoričeva sta tudi poskrbela za pogostitev z domači-
mi dobrotami. Pot so kmečke žene nadaljevale na Murkovo 
kmetijo v Janežovski Vrh. Jožica in Albin sta povedala, da 
je kmetija z mešano proizvodnjo, saj imajo krave molznice, 
bike, prašiče in nekaj vinogradov. Ponosna sta tudi na to, da 
se je sin odločil delati na kmetiji, pri hiši že raste mladi rod, 
tako da se ni bati za naslednike. Dobrote, ki jih pridelajo na 
kmetiji, sta dala  pokusiti tudi svojim gostom: meso iz tünke, 
domače salame, zaseko, vino…
Sledil je ogled »trga«, kot so nekoč imenovali osrednji del 
občine Destrnik. Cerkev svetega Urbana je predstavil 
domači župnik Jožef Škofič. Gostje so pogledale  v notranjost 
Volkmerjevega doma, si ogledale igrišče, občinsko zgradbo 
in multivizijo v destrniški viničariji.  Ob prihodu na 
kmetijo Lovrec je Marjan predstavil kmetijo, katere glavna 
panoga je vinogradništvo, v zadnjem času pa vlagajo veliko 
energije tudi v dopolnilni dejavnosti izletniškega turizma 
in oddajanja sob turistom. Družabno srečanje v Lovrečevi 
slamjači so kulturno obarvale Ljudske pevke Urbančanke. 
V pogovoru so udeleženke opozarjale na težak položaj 
kmečke žene, ki podpira tri vogale pri hiši, obvladati mora 
kmetijsko mehanizacijo, biti organizatorka in koordinatorka 
dela na kmetiji, biti dobra mama, gospodinja in mnogokrat 
delati od ranega jutra pozno v noč.
Z lepimi vtisi, ki so jih kmečke žene odnesle iz Destrnika, se 
že veselijo srečanja, ki bo  prihodnje leto v Žetalah. 

Besedilo  in fotografije:
Nada Zupanič       

Adventni venček pri Sevrovem 
križu na Drstelji

Zadnja novembr-
ska nedelja je bila 
tudi prva adven-
tna in prižgali smo 
prvo svečko na ad-
ventnem venčku, 
ki ga lahko ima-
mo na mizi, mizi-
ci, polici … Venčki 
so lep okras v sta-
novanju, hkrati pa 
imajo v decembru 
tudi posebno vlo-
go.
Adventne venčke 
izdelamo doma ali 
jih kupimo, lah-
ko so iz umetnih 
ali naravnih ma-
terialov. Izdelave 
adventnega venč-
ka so se lotili tudi 
na Drstelji, kjer 
sta družini Sever 
in Krajnc izdela-
li prav poseben 
venček. Za osno-
vo so vzeli kolo 
lesenega voza, na 
katerega so pritr-

dili smrekove ve-
jice. Okrasili so ga 
s perlicami na vr-
vici, paketki, zavi-
timi v zlati papir, 
in z novoletnimi 
okraski. Štiri sve-
če, ki krasijo do-
ber meter velik 
venček, so veza-
li na električno 
omrežje in prva je 
zagorela že v sobo-
to zvečer, ko je bil 
venček postavljen 
pod Sevrov križ. 
Ideja za skupinsko 
izdelavo venčka 
se je porodila že 
v lanskem letu, ko 
so bili zadolženi za 
postavitev jaslic v 
cerkvi. Prijetno so 
se družili in zazna-
ti je bilo, da bo iz-
delava venčka po-
stala tradicija.  

Besedilo in fotografija:
Nada Zupanič



Občan - 16. december 20108

Občan

V Knjižnici Ivana Potrča na Ptuju smo 28. oktobra letos od-
prli razstavo fotografij Srđana Mohoriča z naslovom Zazrt 
v staro podobo. Trideset izbranih fotografij pripoveduje 
zgodbo o Malem gradu in o utripu knjižnice, ki naseljuje 
njegove prostore. Po koncu razstave bodo fotografije dobile 
svoja stalna mesta na stopniščih in v sobanah osrednje knji-
žnične stavbe.  
Razstava je plod sodelovanja med knjižnico in ptujskim fo-
tografom Srđanom Mohoričem, ki je med poznavalci foto-
grafije znan predvsem kot eden od ustanoviteljev in prvi ter 
dolgoletni predsednik Foto kino kluba DPD Svoboda Ptuj. 
V sedemdesetih in osemdesetih letih prejšnjega stoletja si 
je ustvaril ime kot amaterski fotograf, značilnost njegovih 
fotografij pa je zamegljenost prizorov, s čimer je avtor želel 
zabeležiti gibanje. Posebno pozornost so vzbudile njegove 
črno-bele fotografije s prizori  kurentovanja (1976)  in se-
riji Podhodi (1978) ter Sejem (1980), ki sta bili nagrajeni 
na vsejugoslovanskih fotografskih razstavah na Ptuju. Med 
svoje največje uspehe na področju razstavne fotografije pa 
Srđan Mohorič šteje dodelitev naslova amaterja I. razreda. 
V zadnjih letih se nam je predstavil s samostojno razstavo 
barvnih fotografij z naslovom Planet aluminij, v katerih od-
kriva lepoto bližnjih posnetkov izdelkov iz aluminija.
V sodelovanju s knjižnico pa je nastala popolnoma drugač-
na serija fotografij, v kateri so osrednje teme knjižnica, knji-
ge, knjižničarji in bralci, obiskovalci ter gostje knjižnice. 
Fotograf, ki ga je očarala prenovljena podoba Malega gradu 
ter življenje v njem, je v fotografije ujel podobe različnih 
prireditev in dogodkov, pa tudi živahni vsakdanji utrip. Na 
prvem posnetku vidimo pogled na Mali grad kot del mestne 
vedute, nato pa nas fotograf korak za korakom popelje skozi 
dvorišče in v notranjost knjižnice, med knjige in ljudi. Po-
sebej zanimivi so prizori iz velike dvorane, kjer potekajo 
literarni večeri z zanimivimi gosti. S fotografom lahko po-
kukamo še med strani knjižnih dragocenosti, s katerimi se 
ponaša knjižnica, ter se z bibliobusom odpeljemo med bral-
ce v ptujsko okolico.
Ob razstavi je izšel tudi spremni katalog z istoimenskim 
naslovom. Pri izboru fotografij je avtorju pomagal mojster 
fotografije Stojan Kerbler, osrednje besedilo k fotografijam 
v katalogu pa je napisala dr. Marjeta Ciglenečki. 
Razstava in katalog sta nastala v želji, da bi vam knjižnico še 
bolj približali in jo predstavili kot prostor druženja za vse 
generacije. Naj bo ogled razstave fotografij Srđana Mohoriča 
razlog več za obisk knjižnice.

Mira Petrovič

Razstava fotografij Srđana 
Mohoriča v ptujski knjižnici

V petek, 1. oktobra, smo 
se najboljši udeleženci in 
udeleženke tekmovanj iz 
znanja ter najboljši mladi 
raziskovalci in raziskovalke 
iz osnovnih šol udeležili na-
gradne strokovne ekskurzi-
je v znanstveni park AREA v 
bližini Trsta, in sicer v nepo-
sredni bližini Bazovice ter 
italijansko-slovenske meje.
V laboratorijih že 30 let po-
tekajo raziskave s področij 
biologije, kemije, medicine, 
fizike materialov in površin 
ter še na nekaterih drugih 
znanstvenih in tehničnih 
področjih, poleg tega pa 
pred patentiranjem prever-
jajo izume, identificirajo 
nove tehnologije in znanja, 
ponujajo nove inovativne 
rešitve, izobražujejo itd. 
Osrednji del znanstvenega 
parka predstavlja sinhro-
tron Elettra, ki sodi v svetu 
med najsvetlejše izvore ul-
travijolične in mehke rent-
genske svetlobe. To je krožni 
pospeševalnik za elektrone, 

projektiran izključno kot 

izvor sinhrotronske svetlo-

be. Njegov bistveni sestavni 

del je shranjevalni obroč, 

obsega 260 m, po katerem 

krožijo elektroni z energijo 

1,5 GeV. 

Po ogledu znanstvenega par-

ka smo se odpravili v Izolo 

na kosilo, v popoldanskem 

času pa smo si ogledali še 

ladjedelnico v Izoli, ki ima 

dolgoletno tradicijo servi-

siranja in popravljanja trgo-

vskih ladij, sedaj pa je speci-

alizirana za novogradnjo in 

prenovo velikih jaht. 

Vabilo na nagradni izlet smo 

prejeli Anja Gabrovec, Lari-

sa Pukšič, Damjana Žampa, 

Nastja Sluga, Mateja Kovačič 

in Saša Koletnik ter mentor-

ja Dragica Pešaković in Aleš 

Marđetko.

Aleš Marđetko

Nagradni izlet v Trst
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1. SKLEP
O ZAČASNEM FINANCIRANJU OBČINE DESTRNIK V OB-
DOBJU JANUAR – MAREC 2011

2. SKLEP
o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni mreži v 
občini Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o.

1.
Na podlagi 33. člena Zakona o javnih financah (Uradni list 
RS, št. 79/99, 124/00, 79/01, 30/02, 56/02-ZJU in 110/02ZDT-
B) in 29. člena Statuta Občine Destrnik (Uradni vestnik Ob-
čine Destrnik, št. 10/2010 – UPB1 in 11/2010) je Župan Ob-
čine Destrnik dne 7. 12. 2010 sprejel

SKLEP 
O ZAČASNEM FINANCIRANJU OBČINE DESTRNIK V OB-
DOBJU JANUAR – MAREC 2011

1. SPLOŠNA DOLOČBA

1. člen
(vsebina sklepa)

S tem sklepom se določa in ureja začasno financiranje Ob-
čine Destrnik (v nadaljevanju: občina) v obdobju od 1. ja-
nuarja do 31. marca 2011 ( v nadaljnjem besedilu: obdobje 
začasnega financiranja).

2. člen
(podlaga za začasno financiranje)

Začasno financiranje temelji na proračunu občine za leto 
2010. Obseg prihodkov in drugih prejemkov ter odhodkov 
in drugih izdatkov občine je določen v skladu z Zakonom 
o javnih financah (Uradni list RS, št. 79/99, 124/00, 79/01, 
30/02, 56/02-ZJU in 110/02-ZDT-B; v nadaljevanju: ZJF) in 
Odlokom o proračunu Občine Destrnik za leto 2010 (Ura-
dni list RS, št. 10/2009 in 6/2010); v nadaljevanju: odlok o 
proračunu). 

2. VIŠINA IN STRUKTURA ZAČASNEGA FINANCIRA-
NJA

2. člen
(sestava proračuna in višina splošnega dela proračuna)
V obdobju začasnega financiranja se prihodki in drugi pre-
jemniki ter odhodki in izdatki splošnega dela proračuna 
določijo v naslednjih zneskih:

A. BILANCA PRIHODKOV IN ODHODKOV                  v EUR
Skupina/Podskupina kontov/Konto/Podkonto     Proračun    
                                                                       januar - marec 2011
I. SKUPAJ PRIHODKI  (70+71+72+73+74)          486.356,00
TEKOČI PRIHODKI   (70+71)               485.440,00
70 DAVČNI PRIHODKI                447.848,00
700 Davki na dohodek in dobiček                         418.938,00
703 Davki na premoženje                     5.189,00

704 Domači davki na blago in storitve    23.721,00
706 Drugi davki              0,00
71 NEDAVČNI PRIHODKI      37.592,00
710 Udeležba na dobičku in dohodki od premoženja  
                                                                                5.054,00
711 Takse in pristojbine           241,00
712 Denarne kazni                   0,00
713 Prihodki iz prodaje blaga in storitev                    0,00 
714 Drugi nedavčni prihodki                 32.297,00
72 KAPITALSKI PRIHODKI              0,00
720 Prihodki od prodaje osnovnih sredstev                0,00
721 Prihodki od prodaje zalog              0,00
722 Prihodki od prodaje zemljišč in neopredmetenih 
       dolgoročnih sredstev                  0,00 
73 PREJETE DONACIJE                   0,00
730 Prejete donacije iz domačih virov                 0,00
731 Prejete donacije iz tujine              0,00
74 TRANSFERNI PRIHODKI          916,00
740 Transferni prihodki iz drugih javnofinančnih 
        institucij                                         916,00
II. SKUPAJ ODHODKI  (40+41+42+43)                560.871,00
40 TEKOČI ODHODKI                        185.228,00
400 Plače in drugi izdatki zaposlenim            36.832,00
401 Prispevki delodajalcev za socialno varnost    6.808,00
402 Izdatki za blago in storitve                      140.929,00
403 Plačila domačih obresti         660,00
409 Rezerve                0,00
41 TEKOČI TRANSFERI                          176.987,00
410 Subvencije                0,00
411 Transferi posameznikom in gospodinjstvom 117.898,00
412 Transferi neprofitnim organizacijam 
in ustanovam                                                 3.237,00
413 Drugi tekoči transferi             55.852,00
414 Tekoči transferi v tujino              0,00
42 INVESTICIJSKI ODHODKI                196.872,00
420 Nakup in gradnja osnovnih sredstev              196.872,00
43 INVESTICIJSKI TRANSFERI                       1.784,00
430 Investicijski transferi      1.784,00
III. PRORAČUNSKI PRESEŽEK  ( I.-II.)
(PRORAČUNSKI PRIMANJKLJAJ)               - 74.515,00
B. RAČUN FINANČNIH TERJATEV IN NALOŽB
Skupina/Podskupina kontov/Konto/Podkonto     Proračun   
                                                                       januar - marec 2011
IV. PREJETA VPLAČILA DANIH POSOJIL IN
DELEŽEV  (750+751+752)                       0,00
75 PREJETA VPLAČILA DANIH POSOJIL             0,00
750 Prejeta vplačila danih posojil              0,00
751 Prodaja kapitalskih deležev              0,00
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752 Kupnine iz naslova privatizacije             0,00
V. DANA POSOJILA IN POVEČANJE KAPITALSKIH 
DELEŽEV  (440+441+442+443)              0,00
44 DANA POSOJILA IN POVEČANJE KAPITALSKIH 
DELEŽEV                                           0,00
440 Dana posojila               0,00
441 Povečanje kapitalskih deležev in naložb            0,00
442 Poraba sredstev kupnin iz naslova privatizacije      0,00
443 Povečanje namenskega premoženja v javnih 
skladih in drugih osebah javnega prava, ki imajo 
premoženje v svoji lasti                                          0,00
VI. PREJETA MINUS DANA POSOJILA IN 
SPREMEMBE KAPITALSKIH DELEŽEV (IV.-V.)            0,00
C. RAČUN FINANCIRANJA
Skupina/Podskupina kontov/Konto/Podkonto    Proračun 
                                                                       januar - marec 2011
VII. ZADOLŽEVANJE  (500)              0,00
50 ZADOLŽEVANJE               0,00
500 Domače zadolževanje              0,00
VIII. ODPLAČILA DOLGA  (550)        18.846,00
55 ODPLAČILA DOLGA         18.846,00
550 Odplačila domačega dolga        18.846,00
IX. POVEČANJE (ZMANJŠANJE) SREDSTEV 
NA RAČUNIH (I.+IV.+VII.-II.-V.-VIII.)   ali  0  ali + -93.361,00
X. NETO ZADOLŽEVANJE (VII.-VIII.)     -18.846,00
XI. NETO FINANCIRANJE (VI.+VII.-VIII.-IX.)   74.515,00
STANJE SREDSTEV NA RAČUNIH DNE 31. 12. PRETEKLE-
GA LETA                     
 9009 Splošni sklad za drugo ali  0  ali +        93.361,00
V obdobju začasnega financiranja se lahko prejemki in iz-
datki občine povečajo za namenske prejemke in izdatke, ki 
so tako opredeljeni s 43. členom ZJF oziroma odlokom o 
proračunu, če niso načrtovani v začasnem financiranju.

3. člen
(posebni del proračuna)

Finančni načrti neposrednih uporabnikov se določijo do 
ravni proračunskih postavk – kontov (varianta: proračun-
skih postavk – podkontov) in so priloga k temu sklepu ter 
se objavijo  na oglasni deski občine.

3.  IZVRŠEVANJE ZAČASNEGA FINANCIRANJA

4.člen
(uporaba predpisov)

V obdobju začasnega financiranja se za izvrševanje začasne-
ga financiranja uporabljajo ZJF, pravilnik, ki ureja postop-
ke za izvrševanje proračuna Republike Slovenije, zakon, ki 
ureja izvrševanje proračuna Republike Slovenije in odlok o 
proračunu.

5. člen
(prevzemanje in plačevanje obveznosti)

V obdobju začasnega financiranja lahko neposredni upo-
rabniki prevzamejo in plačujejo obveznosti iz istih prora-
čunskih postavk kot v proračunu preteklega leta.
Neposredni uporabniki lahko v obdobju začasnega financi-
ranja prevzamejo in plačujejo obveznosti v breme svojega 
finančnega načrta samo v okviru pravic porabe iz svojega 
finančnega načrta, določenega v posebnem delu proraču-
na.
Nove proračunske postavke lahko neposredni uporabnik 
odpre le na podlagi 41., 43. in 44. člena ZJF.

4. KONČNA DOLOČBA

6. člen
(uveljavitev sklepa)

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem 
vestniku Občine Destrnik, uporablja pa se od 1. januarja 
2011 dalje.

Številka: 410-5/2010-5
Kraj, datum: Destrnik, 7. 12. 2010

Župan Občine Destrnik:   
Franc Pukšič, univ. dipl. ing. el., s.r.

 2.
Na podlagi 10. člena  Pogodbe o koncesiji, št. 528/99, z dne 
1. 10. 1999, za izgradnjo in upravljanje krajevnega omrežja 
za distribucijo in oskrbo z utekočinjenim naftnim plinom 
v občini Destrnik in v skladu z 29. členom Statuta Obči-
ne Destrnik (Uradni vestnik Občine Destrnik, št. 10/2010 
– SOD–UPB1 in št. 11/2010) izdaja župan Občine Destrnik 
naslednji

SKLEP
o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni mreži v 

občini Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o.

1.  Občina Destrnik daje soglasje k ceni za odjem plina po 
plinovodni mreži v občini Destrnik podjetju Istrabenz plini 
d. o. o., in sicer v naslednji višini:
Cena je oblikovana po 10. členu pogodbe in znaša:
- nabavna cena plina fco Destrnik 810,5699  EUR/t
- kalo 5%      42,1314  EUR/t
- marža     132,5170  EUR/t
 0,0810 EUR/kg + inflacija - od podpisa pogodbe
 do 01.09.2008
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------
SKUPAJ:                                      1.017,2765  EUR/t
       ali
Skupaj - plinasta faza                 2,5025  EUR/m3

Potrjuje se prodajna cena plina v višini 2,5025 EUR/m3. V 
ceno nista vključena taksa za obremenjevanje okolja s CO2 
(ekološka taksa) v višini 0,0885 EUR m/3 in davek na doda-
no vrednost v višini 20%.
Diferenčne cene, glede na odjem (kategorije A do G iz 22. 
člena Pravilnika o priključku in dobavi plina št. 528/99), 
zaenkrat ne bomo oblikovali. Vsi porabniki bodo imeli ena-
ko ceno.
Potrjujeta se ceni najema plinomera v višini 1,04 EUR/mes. 
in vzdrževanja ter servisiranja plinomera 1,04 EUR/mes. 
Davek na dodano vrednost ni vključen v ceno.

2.  Ta sklep začne veljati takoj.  Objavi se v Uradnem glasilu 
občine, cene pa se  pričnejo uporabljati od  1. 12. 2010. 
Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati sklep o soglasju k 
ceni za odjem plina po plinovodni mreži v občini Destrnik 
podjetju Istrabenz plini d. o. o.,  št. 354-2/2010-11, z dne 11. 
11. 2010.

Štev.:    354-2/2010-12
Datum:  9. 12. 2010

Župan Občine Destrnik:
Franc PUKŠIČ, univ.dipl.ing.el., l.r.
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Zavetnik naše fare sveti 
Urban  z grozdom v rokah 
oznanja, da je ta kraj že sto-
letja povezan z vinsko trto 
in žlahtno kapljico. 
Tudi danes je veliko obča-
nov zvestih tej tradiciji in 
se ukvarjajo z vzgojo vinske 
trte in s pridelavo vina. 
V dvorani gasilskega doma 
je potekalo že sedmo mar-
tinovanje v organizaciji 
Turističnega društva Destr-
nik. Tudi letos so se mnogi 
vinogradniki odločili, da 
ob praznovanju martino-
vega prinesejo svoj pride-
lek na pokušino. V društvu 
ugotavljajo, da je vsako leto 
več vinogradnikov, ki kar 
tekmujejo med seboj, kdo 
bo lepše in bolj domiselno 
uredil svojo stojnico. S seboj 
prinesejo različne dobrote, 
da se ob degustaciji različ-
nih  sort vina okus laže nev-
tralizira. Letos so se predsta-
vili: kmetiji Sever in Malek, 
Jože in Pavla Horvat, kme-
tija Lovrec – Zupanič, kme-
tija Kramberger – Požegar, 
Marjan in Anica Zelenik, 
Franc in Jožica Šel, družina 
Brenčič, Župnija sv. Urbana, 
družina Hauptman, Franc 
Murko s »pušlšankom« in tu-
risti  s » turističnim« vinom 
z brajd.
Letošnja prireditev se je pri-
čela v idilični kleti viničari-
je z blagoslovom mladega 
vina, ki ga je opravil domači 
župnik g. Jožef Škofič. Pev-
ci Destrniškega okteta so 
prepevali pesmi o vinu,  ga. 
Nada Zupanič pa je pripra-

vila spremno besedilo o po-
menu martinovega. Župan g. 
Franc Pukšič v nagovoru ni 
skrival veselja, da se je leto-
šnje martinovanje pričelo v 
kleti viničarije, saj vsi želijo, 
da  bi ta klet postala zbirali-
šče in promocija destrniških 
vinogradnikov. Predsednik 
turističnega društva g. Ivan 
Hauptman je vse prisotne 
povabil k zdravici z blago-
slovljenim mladim vinom, 
pridelanim na  brajdah pred 
turističnim domom. Nato 
se je dogajanje preselilo v 
dvorano gasilskega doma, 
kjer so prisotne navduše-
vali gostje iz srbske občine 
Osečina s folklornimi plesi, 
z glasbo in s pesmijo. 
Upravni odbor društva je 
sprejel pobudo, da bodo na 
letošnjem martinovanju rav-
nali ekološko. Vsi obiskoval-
ci so lahko kupili steklene 
degustacijske kozarce z zna-
kom turističnega društva 
in pokušali vino pri vseh 
vinogradnikih. S tem so 
zmanjšali število plastičnih 
odpadkov, prireditev pa so 
dvignili na višjo raven. 

Spoštovani vsi, ki se vsa leta 
še niste opogumili in prišli 
na praznovanje martinove-
ga v domačem kraju, želim 
vas spodbuditi, da pridete 
naslednje leto.  Martinova-
nje je javna prireditev in 
lepa priložnost za druženje 
ob pokušini destrniške vin-
ske kapljice. 

Besedilo in fotografije 
Kristina Hauptman

Turistično društvo Destrnik
Martinovanje že sedmo leto

Pod okriljem Kulturnega društva Destrnik delujejo nasle-
dnje sekcije: mešani pevski zbor, Destrniški oktet, mladin-
ska folklorna skupina, likovna sekcija, skupina za hip hop 
in tri otroške folklorne skupine, ki štejejo 50 malih folklo-
ristov.
Scenarij predstavitvenega koncerta je bil: priprava na na-
stop in prikaz, kako potekajo vaje v sekcijah društva, nato 
pa še izvedba. 
Ob vstopu so obiskovalci prejeli letak z vabilom za vpis v 
katero izmed sekcij. Dvorana Volkmerjevega doma kulture 
je bila polna, vzdušje pa  zelo sproščeno in zabavno.
Pevci okteta (pod vodstvom gospe Marije Stöger)  in meša-
nega pevskega zbora (pod vodstvom gospe Slavice Lajh) so 
na odru prikazali, kako poteka opevanje na začetku vaje in 
učenje nove pesmi, kasneje pa so v nastopu ubrano zapeli 
tiste, ki so jih že izpilili. 
Predsednik Kulturnega društva Destrnik g. Marko Pukšič je 
pozdravil nastopajoče in obiskovalce ter s ponosom pove-
dal, da je društvo v letošnjem letu od Ministrstva za kulturo 
RS prejelo status društva, ki deluje v javnem interesu, kar 
pomeni, da se  lahko prijavlja na različne razpise, kar do se-
daj ni bilo mogoče. Poleg tega je mogoče Kulturnemu dru-
štvu Destrnik zdaj nameniti tudi 0,5 % dohodnine, za kar se 
člani toplo priporočajo in zahvaljujejo.
Prvič v zgodovini ima društvo sekcijo, ki deluje v sosednji 
občini, in sicer v Trnovski vasi – otroško folklorno skupino, 
ki jo vodi Kaja Horvat.
Najbolj prisrčni so bili najmlajši  folkloristi, ki so veselo ple-
sali in s pogledi iskali svoje starše, ki so jih  ponosni spre-
mljali.
Vsi nastopajoči si zaslužijo vso pohvalo za udejstvovanje v 
kulturi. Obiskovalcem je vse samoumevno, nastopajoči pa 
vedo, da je pot od vaje do nastopa dolga in  polna odrekanj. 

Besedilo in fotografije: 
Kristina Hauptman

Kulturno društvo Destrnik
Predstavitveni koncert društva
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V četrtek, 14. oktobra, pred osrednjo prireditvijo ob oble-
tnici ustanovitve Olimpijskega komiteja Slovenije – združe-
nja športnih zvez je OKS pripravil mini olimpiado za ude-
ležence praznovanja obletnice ustanovitve samostojnega 
slovenskega olimpijskega gibanja. 
OKS je 15. oktobra v sodelovanju z Društvom športnih novi-
narjev Slovenije pripravil drugi slovenski Dan športa – dan 
odprtih vrat. Številni lastniki in upravljavci športnih objek-
tov so brezplačno ponudili svoje prostore, v katerih so svoje 
dejavnosti predstavili društva, klubi in druge organizacije. 
Na mini olimpijado je bila povabljena tudi naša šola. Vabilo 
smo si prislužili z uspešnim sodelovanjem v mednarodnem 
projektu Singapore 2010 – mladinske olimpijske igre. Na 
podlagi prijave na razpis za sodelovanje šol pri programu 
»Mladinske olimpijske igre Singapore 2010« je komisija, se-
stavljena iz članov OKS in predstavnikov Slovenske olimpij-
ske akademije, pregledala prijave ter Osnovno šolo Destr-
nik-Trnovska vas izbrala za sodelovanje z izbrano osnovno 
šolo iz Singapurja.
Predstavniki OKS in Slovenske olimpijske akademije so nas 
obiskali ter predstavili več informacij o novem programu 
Mladinske olimpijske igre in o načinu sodelovanja z izbrano 
šolo.
Naša partnerska šola iz Singapurja je Cedar Primary School, 
15 Cedar Ave, Singapore 349700.
V okviru sodelovanja smo Singapurcem prikazali Slovenijo, 
njeno zgodovino in geografijo, predstavili smo jim tudi naj-
večje slovenske dosežke na olimpijskih igrah, seveda pa tudi 
ostale dosežke slovenskih športnikov.
V naši šoli pa smo med našimi otroki širili spoznanja o kul-

Nastop naših učencev na olimpijskih dnevih in rojstnem dnevu 
Olimpijskega komiteja Slovenije

turi in športnih dosežkih Singapurja ter tudi na tak način 
širili njihov duh. 
Na prireditvi so naši učenci pripravili krajšo odrsko pred-
stavitev, v kateri so predstavili glavne značilnosti Singapur-
ja. Z igro, v kateri so uporabili malajščino in tudi raperske 
veščine, so poželi veliko navdušenje med prisotnimi. Velike 
simpatije so požele tudi naše učenke, ki so zaplesale tradici-
onalni malezijski (singapurski) ples Kurik Kindi.
Odigrali smo tudi pomembno vlogo na osrednji prireditvi. 
Naši učenci so namreč aktivno sodelovali v urednem pro-
gramu OKS. Prebrali so svečano zaprisego športnikov, sode-
lujočih na OI, in sodelovali pri »dvigu« olimpijske zastave.
Uradnemu delu so sledile igre, v katerih so učenci tekmova-
li skupaj s priznanimi slovenskimi športnicami in športniki. 
Tako smo se družili z Mirom Cerarjem, Iztokom Čopom, s 
Filipom Flisarjem …
Po druženju in fotografiranju s športniki smo se odpravili 
proti domu, polni vtisov in navdušenja ter upanja, da se sre-
čamo na pravih OI.

Aleš Marđetko

OBVESTILO O  ODDAJI ČLAN-

KOV ZA NASLEDNJO ŠTEVILKO 
Članke in oglas za 1. številko časopisa Občan oddajte do 
5. januarja 2011 (kasneje le po predhodnem dogovoru 
z uredništvom) ali pošljite na naslov Občan, Vintarovci 
50, 2253 Destrnik; elektronski naslov: clanki@casopis-
obcan.si

Članki naj bodo napisani v pisavi »Times New Roman«, 
velikost pisave naj bo 12. Največja velikost članka je lahko 
ena stran v Wordu, daljših člankov v prihodnje ne bomo 
objavljali.

Priložite fotografije z imeni avtorjev; če boste le-te poslali 
po elektronski pošti, jih pripravite posebej v priponki (v 
jpg formatu). 
Rokopise oziroma članke, ki niso posneti na disketi ali 
zgoščenki, zaradi prepisovanja oddajte teden pred nave-
denim datumom.

Uredništvo
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Zahvalna nedelja je tisti dan v letu, ko naj bi različnim lju-
dem rekli hvala za vse, kar storijo. Je tisti dan v letu, ko naj bi 
predvsem Bogu rekli hvala za vse, kar smo in kar imamo.
Tudi zato smo se po petih letih na že tretjem srečanju v 
domači cerkvi sv. Urbana prav na zahvalno nedeljo zbrali 
ministranti različnih generacij naše župnije, da bi se tako 
zahvalili za dar opravljanja posebne službe. Ob somaševanju 
domačega župnika Jožeta Škofiča je mašo daroval domačin 
pater Milan Kos, ki je bil tudi sam ministrant. Z molitvijo 
smo se spomnili vseh že pokojnih ministrantov in tudi po-
kojnega župnika Mihaela Valdhuberja, ki je predlagal prvo 
srečanje pred desetimi leti. Bil je tudi prvi, ki je v vrste mi-
nistrantov povabil še dekleta, kar je bilo za tisti čas res nekaj 
posebnega.
Po sveti maši smo srečanje nadaljevali s kosilom in klepe-
tom. Pridružil se nam je tudi župnik Mirko Horvat, še en 
domačin, ki je tudi bil ministrant. Spominjali smo se različ-
nih dogodivščin. Verjemite, ni jih bilo malo in veliko je bilo 
tudi takšnih, ob katerih smo se od srca nasmejali. Iz mnogih 
zagat nas je vedno reševal naš pokojni mežnar Tunek, ki mu 
nikoli ni zmanjkalo dobre volje in rešitev za vse naše 'neu-
mnosti'.
Bilo nam je lepo, vsa leta ob oltarju in na letošnjo zahvalno 
nedeljo. Bog daj, da bi znali živeti tako, kot smo se učili skozi 
vsa ministrantska leta ...

Nekdanji ministrantki 
Betka Fras in Majda Petrič

Letošnji zadnji sklop poštnih znamk bomo izdali 26. 
novembra. V seriji znamk z Žlico po Sloveniji se tokrat selimo 
na Koroško. Na znamkah bosta prikazani tipični jedi, in sicer 
mežerli, ki jih pripravimo iz nasekljane drobovine, mleka, 
kruha, smetane, jajc in začimb, ter koroška skuta s čebulo 
in z bučnim oljem. V med zbiralci zelo dobro sprejeti seriji 
znamk Arheološke najdbe je tokrat na vrsti  starejša železna 
doba (8.–4. st. pr. n. št.). Na znamki v bloku bo prikazan nakit 
iz tistega časa – ogrlica iz steklenih jagod. Steklene jagode 
so bile najdene na Dolenjskem, ki naj bi bila po številčnosti 
najdenega okrasja domnevno najpomembnejše proizvodno 
središče steklenih jagod v obdobju starejše železne dobe 
v Evropi. Tudi v letošnjem letu bosta pred božičnimi in 
novoletnimi prazniki izdani znamki z božičnim in novoletnim 
motivom. Na prvi prikazujemo adventni venec z okrasjem 
iz čebeljega voska, na drugi pa silvestrsko ulivanje svinca v 
vodo, kar je bil eden od načinov napovedovanja prihodnosti. 
Znamki sta namenjeni pošiljanju voščilnic doma in v tujino. 
Izdani bosta v polah po 50 znamk na klasičnem papirju in v 
zvežčkih z 12 znamkami na samolepilnem papirju. Pripravili 
smo tudi Letno mapo znamk 2010, v kateri so zbrane vse 
redne in priložnostne znamke, ki smo jih izdali v letu 2010. 
Mapa bo v prodaji na večjih poštah po Sloveniji.Prvi sklop 
po programu izdaje priložnostnih znamk za leto 2011 
bomo izdali 28. januarja, in sicer znamke iz serij Znamenite 
osebnosti, Voščilna znamka, Ljudske noše, Folklora – maske 
ter Kitajski horoskop.  Dodatne informacije o novih poštnih 
znamkah lahko najdete na spletni strani www.posta.si in v 
Biltenu številka 83.

Lepo vas pozdravljamo,  

Pošta Slovenije

Nove poštne znamke Srečanje ministrantk in 
ministrantov

Požar pri babici
                
Nekega  oktobrskega dne smo slišali sireno gasilcev, ki so 
drveli proti hiši moje babice. Takoj smo se odpeljali k njej. 
Ko smo se že bližali hiši smo videli gasilce prostovoljnega 
društva Destrnik in  Desenci. Ko smo prišli nas poveljnik 
ni spustil naprej. Gasilci so polivali hišo in hlev z vodo. Po-
veljnik nam je povedal , da gre samo za vajo. Mesec oktober 
je mesec požarne varnosti in imajo vsako leto pri nekom 
mokro gasilsko vajo.
Hvala bogu da , je bila samo vaja in upam , da pri moji babici 
nikoli nebo gorelo.           

SARA HORVAT,  4. A
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Leto se izteka, končala se je tudi sezona igranja tenisa zunaj, 
ki je bila letos dolga (skoraj do decembra).
Sezona 2010 je bila uspešna. Po programu smo izvedli različ-
ne rekreacijske igre, turnirje, srečanja, občinska prvenstva, 
ki so bila zanimiva in kakovostna. V začetku sezone nam je 
nagajalo vreme, tako da smo morali kakšno tekmovanje pre-
stavljati večkrat. V lepi jeseni pa smo vse nadoknadili.
Letošnjo sezono smo bili veseli, da se je za igranje tenisa 
odločilo več mladih (šolska mladina). Organizirali smo več 
teniških tečajev po skupinah (mlajši/starejši), začetne  in 
nadaljevalne, pa tudi tečaj za odrasle. Predvsem so interes 
in veselje pokazali mladi, veliko so se naučili in z užitkom 
igrali. Tenis ni samo tekmovanje, je predvsem uživanje v igri 
in hkrati druženje.
Teniško sezono smo letos zaključili v novembru s triatlo-
nom (tenis, kegljanje, šah), bilo je zelo zabavno in izvirno. 
Razšli smo se zadovoljni – naslednje leto se dobimo na teni-
škem igrišču.
Teniška sezona 2011 se bo pričela aprila, vabimo ljubitelje 
tenisa in rekreacije, da se nam pridružijo.
Teniški klub načrtuje postavitev reflektorjev na igrišču, da 
bi se izognili igranju v poletni vročini in omogočili igranje 
v večernih urah, vendar je to povezano s precejšnimi finanč-
nimi sredstvi, zato bomo poskušali dobili donatorje.
Vidimo se naslednje leto na teniškem  igrišču.

Tenis klub Destrnik
Predsednik: Milan Šteger

Tenis klub Destrnik
V naši kulturi je pitje alkoholnih pijač pogosto – ob najra-
zličnejših priložnostih, od rojstva do smrti … Ko človek sliši 
besedo alkohol, ta ni nevtralna kakor druge. Eden ob njej 
pomisli: »Vsi ljudje pijejo in pitje je nekaj normalnega.« Dru-
gi pa začuti stisko: »Alkohol prinaša nesrečo v življenje naše 
družine.« 
Človek si lahko zelo hitro pridobi izkušnjo, da napetost, te-
žave in nerešena vprašanja izginejo, če se opije. Alkohol pa 
je omamno sredstvo, ki lahko po rednem (kar ne pomeni 
nujno vsak dan) in prekomernem uživanju pripelje do za-
svojenosti. Problemi alkoholizma so pri vsakem drugačni, 
nekatere temeljne značilnosti zasvojenosti z alkoholom, ki 
jih lahko opazimo pri človeku, pa so, da v daljšem časovnem 
obdobju ne vzdrži brez alkohola, da ga »pijača vleče«, da se 
rad pogovarja o pijači in pitju s svojimi »prijatelji«, da posku-
ša opravičiti pitje ter spremenjeno vedenje pred seboj in pri 
domačih, da se počuti nelagodno, da ga je pred ljudmi, ki so 
mu blizu, sram zaradi opijanja, da je poskušal nadzorovati 
svoje pitje, pa ni šlo. Vedenje človeka, ki pije, se spremeni. 
Spremenijo pa se tudi njegovi najbližji. Zasvojenost povzro-
či spremembe v vedenju pri vseh članih družine. Razpolože-
nje zasvojenega človek niha, otroci pa so ob takem očetu ali 
materi razdvojeni in nemirni. Zasvojeni človek ne upošteva 
meja drugih, zato se njegovi najbližji počutijo ogoljufani in 
razvrednoteni. Posledice pri svojcih so lahko celo hujše kot 
pri alkoholikih. 

Svetovalnica za ljudi v stiski zaradi lastnih težav v zvezi z uži-
vanjem alkohola ali svojcev in prijateljev, Društva socialni 
forum za zasvojenosti in omame, iz Ljubljane nudi:
– Pogovore ljudem, ki dvomijo o svojem odnosu do alkohola 
ali so v stiski zaradi pitja koga od svojcev ali prijateljev.
– Informacije o preprečevanju zasvojenosti pri mladih.
–Informacije o oblikah pomoči in samopomoči zasvoje-
nim. 
– Partnerske in družinske svetovalne pogovore.
– Pripravo in pomoč pri vključitvi v psihosocialne progra-
me za zdravljene alkoholike in njihove svojce.
–Psihosocialno urejanje v terapevtskih skupinah.
–Rehabilitacijo v klubih zdravljenih alkoholikov in prijatelj-
skih skupinah.

V svetovalnici so na voljo izkušeni strokovnjaki. Temeljni 
pristop izhaja iz celostnega pogleda na človeka in njegovo 
okolje. 
Za pogovor v svetovalnici se je treba dogovoriti osebno ali 
po telefonu 01 438 68 00 ali 01 438 68 05. 
Svetovalnica je odprta od ponedeljka do petka med 9. in 15. 
uro. Najave pogovorov sprejemamo tudi vsak ponedeljek 
od 17. do 20. ure v prostorih Inštituta Antona Trstenjaka na 
Resljevi 11 v Ljubljani. 
Na svetovalnico se je mogoče obrniti tudi po spletni pošti
socialni.forum@gmail.com ali si več prebrati na spletnem 
naslovu http://drustvo-socialni-forum.biogspot.com
Svetovanje je anonimno in brezplačno, saj program sofinan-
cirata MOL in MDDSZ. 
Problem zasvojenosti je tako širok in velik, da ga je težko 
videti v vsem obsegu, saj je kot zamočvirjena džungla. Ven-
dar pa skoznjo pelje pot k rešitvi. Mnogi je niti ne opazijo in 
zato potrebujejo pomoč, da jo najdejo. 

Ljudje v stiski

Občan
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Člani SDS Destrnik nismo 
vajeni brezplodnega govor-
jenja in prelaganja odgo-
vornosti na druge, temveč 
smo predvsem ljudje akcije, 
ki nam samostojna ter su-
verena slovenska država 
poleg svobode in demokra-
cije predstavlja osrednjo 
vrednoto.
Zato smo se nekateri člani 
SDS odločili nepreklicno 
izstopiti iz SDS. V Občanu 
ne bomo  posebej objavlja-
li priimkov, je pa nas 20 
članov, ki smo poslali od-
stopne izjave občinskemu 
odboru SDS Destrnik. Na ta 
način želimo izraziti  svoj 
protest nad nesprejemljivo 
politično kulturo g. Milana 
Zvera, predsednika občin-
skega odbora SDS Destrnik. 
Na občinskem svetu ste iz-
med članov SDS na novo 
predlagali člane nekaterih 
odborov, niste pa vprašali 
članov SDS, ki so v odborih, 
če bodo delo nadaljevali. S 
tem ste dokazali, da nismo 
zaželeni na občinskem od-

boru SDS Destrnik, zato 
smo raje sami odstopili, 
preden nam vi napišete od-
stopno izjavo.
G. Milan, najbolje bi bilo, da 
odstopite z mesta predsedni-
ka občinskega odbora SDS  
Destrnik. Veliko članov SDS 
Destrnik se še ni odločilo o 
izstopu, čakajo vaše mne-
nje o odstopu predsednika 
SDS Destrnik. Mislimo, da 
vas čaka še toliko ali pa več 
odstopnih izjav.
Morate se zavedati, da so 
ljudje s srebrno in z bro-
nasto vrtnico ter ostali čla-
ni zelo razočarani, da se v 
stranki SDS  Destrnik doga-
ja kaj takega, saj smo bili 
najmočnejši, imeli smo 11 
svetnikov – župana. Kaj pa 
danes?  Dva svetnika! Vpra-
šajmo se, kdo je kriv.
G. Milan, pred volitvami 
smo prejemniki bronastih 
in srebrnih vrtnic sklicali 
sestanek z vami in vas opo-
zorili, da lahko na teh vo-
litvah kandidiramo samo-
stojno. Niste nas poslušali, 

»Županov« v naši občini po-
meni dvoje: da si član njego-
ve stranke (po novem SLS) 
ali pa da si tiho in vsemu, 
kar prihaja od vladajoče 
koalicije, kimaš. Seveda je v 
naši občini dobro biti tiho, 
kimati in ne razmišljati s 
svojo glavo, kajti nenaza-
dnje ima lahko posameznik 
od tega koristi. 
Če pa nisi član/-ica župa-
nove stranke in razmišljaš 
(Cogito, ergo sum!), potem 
si »drugi«. Če nisi »župa-
nov«, je način komunika-
cije drugačen. Župan s ta-
kšnimi, npr. z občankami, 
komunicira kričeče in ža-
ljivo. Takšne so moje izku-
šnje.
Spremljali smo volilna do-
gajanja. To, kar se je zgodi-
lo dva dni po volitvah, ko 
je župan sklical 17. izredno 
sejo s prejšnjimi svetnica-

mi in svetniki, ki so na hi-
tro sprejeli Spremembe in 
dopolnitve Statuta Občine 
Destrnik, Spremembe in do-
polnitve Poslovnika Občin-
skega sveta Občine Destrnik 
ter Poslovnik Občinskega 
sveta Občine Destrnik, je 
nenavadno.
Takole si mislim: če bi šlo 
županu in njegovi svetniški 
skupini za dobro vseh ob-
čanov in pošteno demokra-
cijo, tega ne bi naredili. To 
je bilo nemoralno! In če po-
mislim, da nekateri izmed 
njih spet sedijo v občinskem 
svetu in še naprej odločajo 
o usodi Destrnika, potem je 
stvar za razmislek. (Prav 
zanima me, kaj so občin-
ski svetnice in svetniki 12. 
oktobra 2010 razmišljali 
tisti trenutek, ko so dvignili 
roke in potrdili spremem-
be?!) Ti svetnice in svetniki 

Cogito, ergo sum – mislim, torej sem

Spoštovani g. Milan Zver!

15

Občani pišejo

posredno odločajo tudi o 
moji usodi – zato ker sem 
občanka Destrnika.
Vendar, volitve so mimo in 
z 900 glasovi (jaz sem eden 
izmed ostalih 507) je bil za 
župana izvoljen Franc Pu-
kšič.
Kljub temu da je postal 
novoizvoljeni župan, bom 
razmišljala. Priznam, da 
je bilo v času županovanja 
Franca Pukšiča v občini ve-
liko narejenega, predvsem 
na infrastrukturi. Vendar 
pa je postalo na področjih 
odnosov in komuniciranja 
z ljudmi v naši občini ne-
vzdržno, tekmovalno in ne-
ustvarjalno. In tega je kriv 
tudi župan.
Zato menim, da je čas, da 
se prične Franc Pukšič vesti 
kot župan, ki zmore in zna 
komunicirati z (drugače) 
mislečimi Destrničani. V 

lokalnih medijih in na ob-
činskih nastopih se vede kot 
fant z dolgim nosom (ker 
jemlje stvari osebno takrat, 
ko le-te s tem nimajo nika-
kršne zveze) ter v javnosti 
o posameznih občankah in 
občanih govori na način, ki 
si ga kot župan moralno ne 
bi smel dovoliti. Prav zato 
ne, ker je moj, tvoj, vaš in 
naš župan.
Franc Pukšič je 18. februar-
ja 2009 na seji Državnega 
zbora RS izjavil: »V politiki 
ni dobro biti aroganten, ker 
te to pripelje do roba.« Mo-
goče je pa sedaj čas, da zač-
nemo vsi v naši občini – z 
županom na čelu – graditi 
na medčloveških in osebnih 
odnosih ter se z roba pre-
maknemo do bistva komu-
niciranja.

Jelka Pšajd

a Občine Destrnik ni mo-
goče voditi samo politično, 
ampak je treba delati.
Zato bomo pač podpirali 
človeka, ki dela in se trudi 
za nas, občane, to je g. Pu-
kšič, ki je sposoben voditi 
Občino Destrnik.
G. Milan, vidimo, kako od-

nos do občine Destrnik do-
kazujete z zastavami na 
svoji rojstni hiši, visita slo-
venska in evropska, za ob-
činsko pa vam ni mar.

Razočaranih 20 članov SDS  
Destrnik, 

ki smo podpisali odstopne izjave, 
morda jih imate že v rokah.

Vožnja s štirikolesniki

Bila  je  nedelja,  24. oktobra,  ko  smo   se  z   atijem  in  stri-

cem  odpravili  na  vožnjo  s  štirikolesniki.  Najprej  smo    

rezervoar napolnili    z  gorivom  in  preverili,  ali  vse  deluje.  

Nato  smo  odšli  na  vožnjo  po  gozdu.  Tam  nismo  imeli  

sreče.  Drevo  nam  je  zaprlo  pot,  a  ati  in  stric  se  nista  

kar  tako predala.  Ati  je  imel  s seboj  vrv,  ki  jo  je  privezal 

na  deblo  in  ga  komaj  zvlekel  s  poti.  Peljali  smo  se  dalje,  

opazovali  drevesa  in  še  veliko  ostalih  rastlin.  Po  gozdu  

so  včasih  korenine  in    veliki  potoki.   Ko  smo  se bližali  

Stražem,  mi  je  zmanjkalo  goriva.  Nismo  vedeli,  kaj  bi  

storili,  dom  je  bil  še  daleč,  jaz  pa  brez  goriva.  Stric  je  

šel  iskat  plastenko in  jo  tudi  našel.  Iz  svojega  štirikole-

snika  je  ati  nalil  približno  pol  litra  goriva.  Doma  smo  

očistili  štirikolesnike.  Tudi  nas  bi  lahko  kdo   očistil,  saj  

smo  bili  zelo  blatni.   Nato  smo  se  poslovili.

Žan Potrč, 4. a
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V soboto, 6. novembra 2010, je v Ločkem Vrhu pri Destr-
niku na relaciji Ločki Vrh–Ločič potekala uradna otvoritev 
asfaltirane ceste v dolžini 850 metrov.

Ta del ceste povezuje občini Destrnik in Trnovska vas. Poleg 
domačinov ga uporabljajo tudi ostali obiskovalci. Gre za ce-
sto, ki je na asfaltno prevleko čakala vrsto let. 
  
Kakor je navada, smo po svečani otvoritvi ceste novi prido-
bitvi nazdravili z žlahtno vinsko kapljico, pod Muršečevim 
nadstreškom pa je vse udeležence čakala tudi pogostitev.
Vsem, ki so pripomogli k ureditvi tega dela ceste, se iskreno 
zahvaljujem. 

Posebna zahvala za novo pridobitev gre tudi krajanom, ki so 
s sodelovanjem in soglasjem za odstop delov zemljišč prav 
tako pripomogli k uresničitvi omenjenega projekta. 

K. Tivadar

Zahvala ob otvoritvi ceste v Ločkem Vrhu
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Krompirjeve počitnice
Moje počitnice so se letos začele en teden prej, ker sem šla 
v zdravilišče Rakitna. Rakitna se nahaja blizu Ljubljane. Tam 
mi je bilo zelo všeč, ker so se vsak dan dogajale zanimive 
stvari. Na primer: obisk hišice od muce copatarice, strelja-
nje s pravim lokom, plezanje po zelo visoki plezalni steni, 
obisk palčkove hiše,….No, jaz pa vam bom opisala moj naj-
boljši dogodek, to je bilo jahanje na  konju. Do konjev me je 
pospremila sestra, ki tudi skrbi za konje. Ko smo prišli do 
hleva s konji nas je tam čakala še ena gospa, ki tudi skrbi za 
konje. Najprej smo oba konja pobožali. Nato sta nam obe 
povedali nekaj o konjih in kako je konjema ime. Kobila je 
Mimi, za konja pa si žal nisem zapomnila imena, ker je tako 
dolgo in zapleteno. Šli smo pogledat kaj konji jedo in kje spi-
jo med tem pa je druga gospa pripravila Mimi za jahanje. Ko 
smo si ogledali kaj konji jedo smo šli v manežo, to je prostor 
kjer lahko jahaš konje. Jezdili smo po dva skupaj. Jaz in Peter 
sva bila prva na vrsti. Najprej sva šla dva kroga, nato nama 
je Sebastjan vrgel žogo. Naprej enemu, nato drugemu in ko 
sva žogo tretjič ujela, sva jo obdržala. Ko sva naredila pol 
kroga, nama je Julijan nastavil obroč in vsak je vrgel žogo 
dvakrat. Julijan je odnesel žogo in obroč Sebastjanu. Ko sva 
naredila pol kroga, je vsak trikrat vrgel žogo. Sebastjan pa je 
žogo obdržal. Le dva kroga sta bila do konca. Ko je bil zadnji 
krog, pa sva zamižala in to je bilo najlepše. Nato sta jahala 
še Sebastjan in Julijan. To je bil zame prelep dogodek, ki ga 
ne bom pozabila.
        

Teja Žugman, 4. A

Med počitnicami

Te počitnice sem preživela v Velenju. Cel teden sem bila pri 

atijevem bratrancu Dušanu, pri Moniki in malem  Aljažu. Ko 

sva zjutraj vstala, sva se umila, oblekla in pozajtrkovala. Nato 

sva se skoraj celo dopoldne igrala. Preden je šla Monika v 

službo, smo še skupaj kosili. Če je bilo lepo vreme, smo se 

odpravili v bližnji park ali pa smo šli po nakupih. Dan je kar 

prehitro minil in že je bil tu večer. Spet sva se umila in pre-

oblekla v pižame. Po večerji sva  nestrpno pričakovala Mo-

nikin prihod iz službe. Vsak večer je bil nekaj posebnega, 

skupaj smo se veselili, se igrali, si pripovedovali zgodbice in 

šli potem utrujeni spat.

Teh počitnic sem se zelo veselila in jih najverjetneje ne bom 

hitro pozabila.

Anja Kumer Polanec, 4. a
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Gasilci smo tisti ljudje, ki se klub veliko prostovoljno opra-
vljenega dela  malo oglašamo v medijih, kar je seveda slabo, 
saj si posamezniki mislijo, da ne delamo ničesar. Pa ni moj 
namen, da bi danes pisal  o tem. Moja tema je naslednja: v 
drugi polovici novembra, to je po požaru 14. 11. 2010 v Jir-
šovcih, je bilo izrečenih kar nekaj netočnih in žaljivih besed 
(pa tudi pohval) na račun gasilcev. Rečeno je bilo, da smo se 
gasilci pozno odzvali na klic in da smo bili počasni, češ da 
so krajani klicali za pomoč že ob 13.00. 
Po vseh uradno preverjenih podatkih, ki se pri klicu na po-
moč snemajo in sem jih pridobil, je bila prva prijava na OKC 
Maribor (na 113) ob 13.26, ta pa je obvestil regijski center 
Ptuj (112) ob 13.28.  Od tu smo ob 13.28 prvič in ob 13.32 
drugič prejeli klic tudi gasilci PGD Destrnik. Na kraj požara 
smo s prvim vozilom prispeli ob 13.40, z drugim in tretjim 
pa tik za njim. Med potjo smo aktivirali PGD Grajena (kot 
sosednje) ter PGD Desenci (kot domače društvo), Ptuj pa je 
bil aktiviran iz kraja požara (vse preko regijskega centa Ptuj 
– 112). Akcija je trajala do 19.00. 
Mislim, da smo gasilci svoje delo opravili dobro, čeprav so 
bile vremenske razmere zelo neugodne, saj je veter pihal z 
hitrostjo 70–80 km/h. 
Pa še nekaj o hitrosti gasilcev.
Kdo je gasilec?  To je občan, krajan, človek, ki si je prosto-
voljno pridobil znanje, ki želi človeku pomagati,  ko je ta 
pomoči potreben (požar, poplava, neurje). 
Zato je, preden izrečemo kritiko, dobro premisliti, kaj  pa 
sem sam prostovoljno storil sokrajanom –ne glede na vre-
me, čas in pogoje. 
In še nekaj o poti, ki jo gasilec opravi od  doma do kraja ne-
sreče. Ko gasilcu zapiska pozivnik, da je prišlo do nesreče, 
skoči v svoj avtomobil in se odpelje do gasilskega doma. Med 
potjo pa doživi vse od mahanja s pestmi, odvzema predno-
sti, do oviranja na poti, da ga spustijo  mimo (kaj pa vozi z 
vključenimi vsemi štirimi smernimi kazalci   in včasih tudi 
z opozorilno sireno), kajti gasilci nismo policisti, kakršne 
gledate v ameriških filmih, ti lahko dajo na streho modro 
luč in so glavni na cesti. Mi moramo upoštevati vsa pravila 
in prometne predpise, to pa je že del intervencijskega  časa. 
Nato pridemo v gasilski dom, se oblečemo in opremimo ter 
z gasilskim avtomobilom že drvimo proti kraju nesreče. Ti 
avtomobili so opremljeni z vso signalizacijo (modre luči, si-
rene), vredni so nekaj sto tisoč evrov in so družbena last, 
v njih pa se peljejo ljudje –  gasilci. Pa kljub temu mora ga-
silec – šofer upoštevati vse prometne predpise in voziti s 
tolikšno hitrostjo, da z vozilom, težkim 10 ali več ton, varno 
pripelje do cilja. To je intrvenciski čas (10–15 min), ki se 
nekomu zdi tako dolg.

Še enkrat, gasilec  mora poskrbeti za varen prihod na poža-
rišče, varno opraviti delo, kajti na prvem mestu je človeško 
življenje, nato pa še poskrbeti za varen prihod domov. To je 
delo gasilcev na intervenciji, na katerega pa vpliva še mno-
go drugih dejavnikov. Zato je prej vredno pohvale kot pa 
graje. 
Toliko v vednost, spoštovani občani in spoštovane občanke.  
Ko boste prebirali te vrstice, bomo že tik pred prazniki. Ene 
bodo gasilci že obiskali, druge bodo kasneje in vam prinesli 
koledar, vam zaželeli vse najboljše v novem letu in čim manj 
nesreč. Tem voščilom se pridružujem tudi jaz.

Kulturno društvo Destrnik

DESTRNIŠKI OKTET

vabi na

BOŽIČNI KONCERT
v nedeljo, 26. 12. 2010, ob 17.00 v cerkvi sv. Urbana na 

Destrniku.

Gostja: Anja Fladung – orgle

              

Vljudno vabljeni!

112 –  številka, ki je ne smemo pozabiti, kličemo jo v primeru 
požara, poplav, potresa ali druge nesreče

Pa še to, v teh prazničnik dneh (pa tudi kasneje) poskrbite 
za požarno varnost (adventni venčki, novoletna razsvetlja-
va, kurilne naprave, vse to naj deluje pravilno). V primeru 
nesreče  pa ne   pozabite – prava je telefonska številka je 
112.
Lepe praznike!

Poveljnik GZ Destrnik
Marjan Irgl

Bliža se najlepši čas v letu.
Čas, ko se spominjamo preteklosti in
pričakujemo prihodnost.
Čas, ko se želja po sreči,
zdravju in uspehu seli iz srca v srce.
Naj se Vam uresničijo sanje,
udejanjijo želje in izpolnijo
pričakovanja. 

Blagoslovljene božične praznike in srečno 2011.

Člani Kulturnega društva Destrnik

17

Občan

Počitnice  
V petek, ko sem prišel domov, sem videl, da pri babi-
ci in dedku odkrivajo streho na hiši. Hitro sem se preo-
blekel in že odhitel pomagat. V nedeljo ko sem se zbu-
dil, sem zajtrkoval in šel pogleda,če so že prišli delavci.                                                                                            
    
Z deskami so prekrili celotno streho in prekrili deske z ne-
premočljivo folijo. Bili so zelo hitri, zato so še lahko zabili 
late. 
V ponedeljek,ko sem se zbudil,sem se hitro umil, oblekel 
in že odhitel pomagat pokrivat z kritino. Delo je zelo hitro 
potekalo, zato smo hitro končali.
Po čiščenju okolice, je nekaj časa ostalo tudi za igranje no-
gometa in računalnika.
Počitnice so zelo hitro minile! 
 

                                                                                Žan Čuš, 4.a     
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Hej, nora sem nate
 

Hej, nora sem nate, 

prav noro zaljubljena vate.

V mojem srcu ves čas kriči,

ko pogledaš me ti.

Kaj naj zdaj, 

kako naj ti povem, 

da nora sem nate, 

prav noro zaljubljena vate.

Ti le smejiš se mi, 

ko povem ti, 

da nora sem nate, 

prav noro zaljubljena vate.

Kako to,

da v šoli že vsi vedo, 

da nora sem nate, 

prav noro zaljubljena vate.

                     Ana Švarc, 8. b     

V  Sloveniji leži kraj

V  Sloveniji leži kraj,
nič posebnega,

vendar je zame raj.
Zelo je lepa  ta moja vas,
pa naj bo toplo ali mraz.

V Trnovski vasi je moj dom,
nerad ga zapustil  bom,

tu se mama je rodila,
v  šolo tukaj je hodila.

Obdana s hribi in z dolino,
v vasi se imamo fino.

Sta se Muršec in Gomilšak tu rodila,
znane pesmi zapustila.

Dere sn jaz mali bija,
sn se hitro navičija,

Slovenec sem, Slovenec sem,
ta pesem pa je še problem.

 David Majcen, 7. b

Moj motor hitro drvi,

vendar me včasih ne prehiti,

ko ati za mano se zapodi.

Rebeka Mlakar, 4. a

Počitnice

Med počitnicami sem bila z atijem v ptujskih toplicah. Ko-

pala, potapljala in skakala v vodo sva vse do teme. Bilo je 

zelo lepo. Ko sem prišla domov, mi  je psička Bela z navduše-

njem skočila v naročje. Potem sem se uredila za spanje in šla 

k muci Kepici. Vzela sem jo iz košare in jo pocrkljala. Nekaj 

časa sem še gledala televizijo, potem pa sem šla spat. Sebi in 

atiju sem zaželela lahko noč.

Judit Kovačič, 4. a

Sodelovanje v časopisu Občan

Uredništvo časopisa Občan vabi vse predsednike dru-

štev in vaških odborov, da nam pišejo in tako prispevajo 

k bolj pestri vsebinski zasnovi Občana, kar pomeni da 

podrobneje poročajo o dogajanjih na področju občine 

Destrnik.

Uredništvo deluje neprofesionalno, zato bi želeli da v dru-

štvih in vaških odborih sestavite članke za objavo o vaši 

srečanjih in prireditvah in nam članke pošljete na elek-

tronski naslov: clanki@casopis-obcan.si, ali na naslov: Ča-

sopis Občan, Vintarovci 50, 2253 Destrnik. V zahvalo za 

sodelovanje vam bomo brezplačno objavili vaša komerci-

alna obvestila (napovedi dogodkov, prireditev). Članki, ki 

bodo v uredništvo prispeli do 5. v mesecu, bodo objavlje-

ni v istem mesecu.

Prosimo, da našo vlogo obravnavate in nam posredujete 

pisni odgovor, najkasneje do 15. januarja 2011, ter nave-

dete kontaktno osebo za društvo ali vaški odbor, ki bo 

odgovorna za objave.

O odzivu in vaši zainteresiranosti na naš dopis, bomo po-

ročali v časopisu Občan.

V upanju na uspešno sodelovanje, vas lepo pozdravlja-

mo!

Uredništvo Občana

Gasilsko tekmovanje 
me je razjezilo

Nekega dne so se ati, mami, brat in stric odpravljali na gasil-

sko tekmovanje.

Atija sem vprašal, če lahko grem z njimi. Ni mi dovolil. Bil  

sem zelo jezen in sem  šel  v sobo gledat televizijo.

Tako, povedal sem vam zgodbo o svoji jezi.

Matic Roškar, 4. a



Občan - 16. december 2010 19

Voščila ob praznikih

RAČUNOVODSTVO
KOKOL MARJETA s. p.
Janežovci 12/b
2253 Destrnik
SI15323927 
 
Kakovostno in po ugodni ceni opravljam ra-
čunovodske storitve, poslovno in davčno sve-
tovanje ter druge knjigovodske storitve za 
samostojne podjetnike in manjše družbe. 
Informacije: 031 476 347 ali metka72@gmail.com 
Prvi mesec vašega poslovanja vodenje računo-
vodstva BREZPLAČNO.

SREČEN BOŽIČ IN USPEŠNO 2011.

PIZZERIA IN OKREPČEVALNICA “PRI MICI”
ŽELI VSEM CENJENIM GOSTOM IN POSLOV-
NIM PARTNERJEM VESELE BOŽIČNE PRA-
ZNIKE IN POLNO USPEHOV V NOVEM LETU 
2011!

Ob koncu leta 2010 se vsem gasilcem zahvaljujemo za 
opravljeno delo, vsem občanom naše občine pa za kakr-
šno koli pomoč pri zagotavljanju boljše požarne varno-
sti.
V prihajajočem letu vam želimo obilo zdravih in zadovolj-
nih dni ter veliko medsebojnega razumevanja in sodelo-
vanja, kajti le s skupnimi močmi bomo kos vsem težavam, 
ki nas spremljajo in nam nam pretijo.
Vesele božične praznike in srečno novo leto 2011

vam želi Gasilska zveza Destrnik

Vesel božič in srečno, predvsem pa var-
no leto 2011 vam želi

Bojan NIPIČ 
vodja policijskega okoliša

Člani in članice PGD Destrnik vam želimo vesel  božič in 
srečno novo leto 2011. 
Obenem se vam zahvaljujemo za sodelovanje in za prispe-
vek k boljši požarni varnosti v letu 2010.

PGD Destrnik

Ni dovolj samo vedeti;
znanje je treba tudi uporabljati.
Ni dovolj hoteti, treba je tudi narediti.
                                             (Goethe)

Vesel božič in srečno novo leto 2011.

Potujoča knjižnica Ivana Potrča Ptuj

Noč.  Zvezde. Mesec blodi,
božajo trave,

siplje srebro se po vodi.

Utripljejo zvezde – ptičev jata,
preproge iz vezenine,
pot srebrna in zlata.

(S. Tarapuza)

Takšna naj bo tudi Vaša pot v prihajajočem letu.
Vesele praznike in srečno novo leto 2011!

Učenci in delavci OŠ Destrnik-Trnovska vas
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Izletniško-vinogra-
dniška kmetija 
Lovrec
Jiršovci 24, 
Destrnik

Nudimo vam:
– zabavo za zaključene družbe
– nedeljska  kosila
– domači narezek
– silvestrovanje – 31. 12. 2010 ob 19. uri (duo Melodi)
– degustacijo vina …
– najem prostora
– sobe, prenočišča
Informacije in rezervacije: 031 619 549, 031 656 704

Občan

20

PRODAJAMO
KAKOVOSTNO VINO

Ivan Hauptman
tel. 041 48 48 14

Vesele božične praznike in 
srečno novo leto 2011

Pečemo več vrst keksov in peciva:
gambrinus, orehove rogljičke, linške oči, čajne in doma-
če kekse, kokosove rogljičke, čokoladne palčke, slano 
pecivo, čokoladne rožice, praznične kekse, breskvice, 
rumove kroglice. Pečemo tudi torte: otroške, poročne, 
torte s sliko in po naročilu.

Se priporočamo

in vam želimo

vesel božič

in srečno

novo leto

2011!

V dneh, ko se poslavljamo od starega
 in s pričakovanjem zremo v novo, 

se tudi mi pridružujemo dobrim željam. 

Želimo Vam vesele praznične dni, 
v novem letu  2011 

pa obilo zdravja, sreče, zadovoljstva in miru. 
 

Kolektiv podjetja Gradnje Destrnik d. o. o.



V kakšnem okolju bomo živeli, je odvisno od nas samih. Tre-
ba bo veliko skupnega truda in dobre volje, da bomo živeli 
v prijaznejšem ter bolj zdravem okolju, zato naj to navodilo 
služi vsakemu posamezniku kot pomoč k pravilnemu in od-
govornemu ravnanju z odpadki.

V posodo za papirno in kartonsko embalažo ter pa-
pir na zbiralnicah ločenih frakcij odlagamo:

karton, lepenko, ostalo papirno embalažo, časopise, revije, 
zvezke, knjige, kataloge, prospekte, kuverte, ovojni papir, 
papirne vrečke, koledarje, pisarniški papir …
Večjih kosov kartonske embalaže ne tlačimo celih v posode 
na zbiralnicah. Razrežemo jih na manjše kose, jih sami do-
stavimo na zbirni center v Gajkah ali vrnemo prodajalcu.
Posoda ima rdeč pokrov in je označena z nalepko: 

V posodo za plastično embalažo na zbiralnicah loče-
nih frakcij odlagamo:
plastenke pijač, živil (jogurt, kečap, olje, kis …), nenevarnih 
čistil, pralnih sredstev in mehčalcev, plastično embalažo hi-
gienskih ter kozmetičnih sredstev, lončke za jogurt in sme-
tano (brez aluminijastih pokrovov), posodice za margarino 
ter sirne namaze, plastično folijo (vrečke in ovojno folijo), 
sestavljeno embalažo (tetrapak vseh vrst), manjše kose em-
balažnega stiropora …
Večjih kosov embalaže iz stiropora ne tlačimo celih v poso-
de na zbiralnicah! Dostaviti jih je potrebno na zbirni center 
v Gajkah ali vrniti prodajalcu.
Posoda ima rumen pokrov in je označena z nalepko:

V posodo za kovinsko embalažo na zbiralnicah loče-
nih frakcijah odlagamo:

pločevinke pijač, hrane in živalske hrane (konzerve), po-
krove kozarcev za vlaganje, čisto alumijijasto folijo in druge 
drobne kovinske odpadke … 
Posoda ima moder pokrov in je označena z nalepko:

Vso embalažo stisnemo na najmanjšo prostornino in tako 
prihranimo prostor.

V posodo za stekleno embalažo na zbiralnicah loče-
nih frakcijah odlagamo:

steklenice pijač in jedi, stekleno embalažo začimb, zdravil in 
kozmetičnih sredstev, kozarce za vlaganje brez pokrovov …
Posoda ima bel pokrov in je označena z nalepko:

NAVODILO ZA LOČEVANJE ODPADKOV



Za vso embalažo velja, da mora biti prazna. Najbolje je, da 
jo splahnemo z vodo. To pa nikakor ne pomeni, da jo mora-
mo oprati z detergentom in s krpo. Označevalnih nalepk ni 
potrebno odstranjevati.

V posodo za biološko razgradljive odpadke odlaga-
mo:

ostanke pri pripravi hrane (zelenjava, sadje, jajčne lupine, 
lupine orehov, lešnikov …), ostanke hrane, kosti, star kruh 
in pecivo, ostanke hrane iz pločevink, ostanke mlečnih iz-
delkov, kavno goščo in kavne filtre, čaj ter čajne vrečke, lase, 
perje in volno, odmrle rastline (lončnice tudi z zemljo), ple-
vel, travo, listje, žaganje ter drobne lesne odpadke, ki niso 
obdelani z nevarnimi snovmi, obrezane veje dreves in gr-
mičevja, ki jih razrežemo na manjše kose, higienski papir 
(papirnate brisače, prtičke, robčke) …
Odlagamo jih lahko brez vrečk ali v namenskih biološko 
razgradljivih vrečkah, ki so izdelane iz škroba ali posebne-
ga papirja. Kupimo jih lahko v samopostrežnih trgovinah.
Posoda je rjave barve in je označena z nalepko:

Biološko razgradljive in kuhinjske odpadke, če imamo mo-
žnost, kompostirajmo na domačem kompostniku.

Kosovne odpadke oddajamo v letni akciji, ki jo vsa-
ko leto pripravi izvajalec javne službe. Lahko pa jih 
sami pripeljemo na zbirni center. Med kosovne od-
padke sodijo:

pohištvo, talne obloge, vzmetnice, kopalniška oprema, ko-
lesa, smuči, smučarski čevlji, vrtno orodje, leseni in plastič-
ni zaboji ter večji* predmeti, igrače, kovinski predmeti, av-
tomobilski deli ...
* Večji predmeti so tisti, ki so večji od nogometne žoge.
Med odpadno električno in elektronsko opremo (OEEO) 
spadajo hladilni in zamrzovalni aparati, veliki  ter mali go-
spodinjski aparati, TV sprejemniki in računalniški moni-
torji ter sijalke. OEEO ne sodi med kosovne odpadke in jo 
je treba ločeno zbirati ter oddajati ali prepuščati zbiralcu 
odpadkov. OEEO lahko oddamo tudi prodajalcu, kjer smo 
kupili novo, lahko jo sami pripeljemo na zbirni center,  ni-
kakor pa ne sodi v posodo za ostanek odpadkov, tudi manjši 
kosi, kot so glasbeni predvajalniki (walkmani), mobilni te-
lefoni, daljinski upravljavci, elektronske igračke, ročne ure 
ipd., ne!

Nevarne odpadke oddajamo v letni akciji, ki jo vsa-
ko leto pripravi izvajalec javne službe. Lahko pa jih 
sami pripeljemo na zbirni center. Med nevarne od-
padke sodijo:

čistila, pesticidi*, kisline, baze, kemikalije, razkužila, redči-
la, barve, laki, topila, lepila, smole, motorna, strojna in hi-
dravlična olja, jedilna olja, maščobe, maziva, polirna sred-
stva za avtomobile, črnila, gnojila, tekoča goriva, strupi za 
glodavce, polže, žuželke, druge strupene snovi, osvežilci 
zraka, zaščitna sredstva proti rjavenju in zmrzovanju, sili-
konski kiti, alkoholi, kozmetični izdelki, zdravila, sredstva 
za zaščito lesa ter embalaža z  ostanki vseh navedenih snovi, 
baterije in akumulatorji*, kartuše in tonerji tiskalnikov ter 
fotokopirnih strojev, katalizatorji, oljni filtri, naoljene krpe, 
termometri, varčne, cevne in živosrebrne žarnice, živo sre-
bro ...
* Pesticide, akumulatorje in baterije lahko oddamo tudi ve-
čini prodajalcev, pri katerih kupujemo nove tovrstne izdel-
ke.

Gradbene odpadke v manjših količinah pripeljemo 
na zbirni center Gajke. Večje količine gradbenih 
odpadkov pa lahko odpeljemo k predelovalcu grad-
benih odpadkov.  Nam najbližji je Franc Žuran s. p., 
Formin 8 b, 2272 Gorišnica – predelava je ob lokalni 
cesti iz smeri Muretincev proti Zagojičem. Med grad-
bene odpadke sodijo:

zidna in strešna opeka, beton, betonski strešniki, keramič-
ne ploščice, sanitarna keramika, tlakovci, asfalt, izolacijski 
materiali, azbestne strešne kritine*, mešanice naštetih ma-
terialov. 
*Gradbeni materiali, ki vsebujejo azbest, morajo biti že 
med prevozom zloženi na paleti in oviti s folijo, sprejemajo 
pa jih na zbirnem centru v Gajkah.

Ostanek komunalnih odpadkov so odpadki, ki jih ni 
mogoče uvrstiti v nobeno izmed prej naštetih skupin 
odpadkov. Ti odpadki so:

plenice, higienski vložki, kozmetične blazinice, iztrebki 
malih živali skupaj s peskom, pepel, cigaretni ogorki, vži-
galniki, povoščen, plastificiran in zamaščen papir, papir, 
ki je združen s folijo (v trgovinah vanj zavijajo delikatesne 
izdelke in meso, ovitek čokolade in masla), papir za peko, 
tube hrane, krem ter zobne paste, celofan, lepilni trakovi, 
umazana aluminijasta folija, keramični, kristalni in porce-
lanasti izdelki, izolacijsko ter ognjevarno steklo, ogledala, 
navadne žarnice, krtače, ščetke in čopiči vseh vrst, pluta 
in plutovinasti zamaški, gumijasti izdelki, manjše igrače (ne 
elektronske), krpe in gobice za čiščenje, vrečke za sesalce, 
obutev, tekstil, usnjeni izdelki, pisala, filmi, fotografije, av-
dio- in video kasete, gramofonske plošče, vosek …
Posode za ostanek komunalnih odpadkov imajo vsa gospo-
dinjstva in so označene z nalepko:



Pri uvrščanju odpadkov poskusimo z izločanjem. Predsta-
vljajmo si, da se na našem radiatorju pokvari glava termo-
statskega ventila. Ne moremo ga uvrstiti v nobeno izmed 
naštetih skupin odpadkov. Sestavljen je iz plastike in kovi-
ne, od nas nihče ne pričakuje, da ga bomo razstavili. Odvr-
žemo ga v posodo za ostale odpadke. Ali pa stara očala, ki 
jih najdemo v omari. Sestavljena so iz različnih materialov 
in prav tako ne sodijo v nobeno od naštetih skupin odpad-
kov. Odvržemo jih v posodo za ostale odpadke.

Delovni čas zbirnega centra Gajke:
Letni delovni čas 8.00–20.00 1. 4.–30. 10.
Zimski delovni čas 8.00–17.00 1.11.–31.3.
Sobotni delovni čas 8.00–14.00

Čisto mesto Ptuj, d.o.o.

Vrste namenskih posod
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